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Securun 
responsable de Càritas 

De petita volia ser... Venedora en una 
peixateria! Però de seguida vaig canviar i ara 
sóc metgessa. 
El carnet de cotxe se'l va treure... L a 
teòrica a la primera, i la pràctica a la 
segona. Havia fet exàmens més complicats 
però em vaig posar molt nerviosa! 
L'últim regal que .ha fet... Uns pantalons a 
la meva filla. 
No la veurem mai... A la Lluna, o a llocs 
alts, tinc vertigen. Però mai es pot dir mai... 
Es faria una foto amb... Amb qualsevol 
persona amb qui m'entengués i m'hi trobés bé. 

Quan arriba Nadal la gent 
pensa més en Càritas? 
Durant tot l'ajíy es van rebent 
donatius, però'per Nadal potser 
més, perquè fem una col·lecta 
especial a la parròquia, a 
algunes escoles, fem una crida 
per mantes... De totes maneres, 
Càritas no podria viure només 
amb els donatius de Nadal. Sort 
en tenim de les aportacions dels 
socis. 

El rober és un dels serveis 
més coneguts... 
Es el primer servei que vam 
oferir des dels inicis. Rebem roba 
de gent que ja no fa servir i la 
donem a gent que ho necessita. 
L'any passat vam donar roba a 
1.590 persones. A la gent no li 
agrada demanar, i si venen a 
Càritas és perquè necessiten 
l'ajuda de debò. 

ofereixen? 
Als matins tenim un grup de 
trobada de dones africanes i de 
l'est, que aprenen català i 
castellà, i costums de la nostra 
societat. Es diu Tadamon, que 
vol dir totes juntes. Fa vuit anys 
que funciona i ajudem les dones 
a resoldre les seves 
preocupacions. Són gent que 
venen aquí a treballar, i els seus 
dubtes principals són la feina i 
l 'habitatge. 

I també fan cursos... 
Fem un curs d'orientació 
sociolaboral, per explicar ais 
nouvinguts les necessitats i 
requisists per trobar feina i 
explicar els nostres costums. 
També fem classes de castellà 
per a homes, als vespres, i tenim 
un espai d'acollida amb l'ajuda 
d'una treballadora social. 

com ho veu des de Càritas? 
Està bé que s'adaptin a les nostres 
costums, però la integració és 
donar i també és rebre, com un 
intercanvi. No espero que facin el 
mateix que jo ni que jo hagi de fer 
el mateix que ells, sinó que 
tothom tingui cabuda a la societat 
a pesar de les diferències. Crec que 
des d'aquesta visió pot ser molt 
enriquidor. 

Recentment han rebut un ajut 
de la Fundació La Caixa, a què 
el destinaran? 
És un ajut de 8.600 euros que 
ens servirà per a portar 
endavant diferents projectes. 
Comprarem material per poder 
oferir tots els cursos que fem: 
estufes noves, fotocopiadores, 
llibres per-fer les classes, una 
màquina de transparències i una 
càmera de fotos, entre d'altres." 

Quins altres serveis Parlem molt de la integració, marc garcia b. 
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